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PS 1/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Handsaming: 
Innkalling: 
Ingen merknadar. 
 
Sakliste: 
Ingen merknadar. 
 
Røysting: 
Innkalling og sakliste samrøystes godkjent. 
 
 

PS 2/19 Godkjenning av møteprotokoll frå forrige møte 

Handsaming: 
Ingen merknadar. 
 
Røysting: 
Protokoll frå sist møte samrøystes godkjent.  
 
 

PS 3/19 Justering av helseforetaksgrense 

Administrasjonen si tilråding: 
Nye Volda kommune vil nytte Volda sjukehus som nær/akutt-sjukehus. Fylkestilknyting og 
kommunesamarbeid gjer at Volda sjukehus bør ligge under Helse Møre og Romsdal og Helse 
Midt-Norge også framover. Nye Volda ber derfor Helse Midt-Norge justere føretaksgrensa slik 
at Nye Volda blir ein del av Helse Midt Norge RHF. 
 
 

Handsaming: 
Dan H. Bjørneset fremja synspunkt om at vedtaket i sterkare grad bør understreke viktigheita for 
regionen å ha Volda sjukehus og tenestetilbodet ved sjukehuset. 
 
Administrasjonen ved prosjektleiar Rune Sjurgard kom med framlegg til nytt punkt 2 og 3 i den 
opphavelege tilrådinga. Nytt framlegg til vedtak frå administrasjonen vert lydande: 
 
«Nye Volda kommune vil nytte Volda sjukehus som nær/akutt-sjukehus. Fylkestilknyting og 
kommunesamarbeid gjer at Volda sjukehus bør ligge under Helse Møre og Romsdal og Helse 
Midt-Norge også framover. Nye Volda ber derfor Helse Midt-Norge justere føretaksgrensa slik 
at Nye Volda blir ein del av Helse Midt Norge RHF. 
 
Volda sjukehus er avgjerande viktig for helsetilbodet og beredskapen for innbyggjarane i 
regionen. Volda sjukehus yter gode og effektive tenester. Fellesnemnda ber om at tilbodet ved 
Volda sjukehus vert oppretthalde. 
 
Volda kommune har ved fleire høve bedt om faste møter med helseføretaket utan å få svar, og 
Fellesnemnda ber om at eit slikt møte kjem i stand i nær framtid.» 



 
Røysting: 
Administrasjonen si tilråding samrøystes vedteken. 
 

Vedtak i Fellesnemnd for nye Volda kommune - 10.01.2019  
Nye Volda kommune vil nytte Volda sjukehus som nær/akutt-sjukehus. Fylkestilknyting og 
kommunesamarbeid gjer at Volda sjukehus bør ligge under Helse Møre og Romsdal og Helse 
Midt-Norge også framover. Nye Volda ber derfor Helse Midt-Norge justere føretaksgrensa slik 
at Nye Volda blir ein del av Helse Midt Norge RHF. 
 
Volda sjukehus er avgjerande viktig for helsetilbodet og beredskapen for innbyggjarane i 
regionen. Volda sjukehus yter gode og effektive tenester. Fellesnemnda ber om at tilbodet ved 
Volda sjukehus vert oppretthalde. 
 
Volda kommune har ved fleire høve bedt om faste møter med helseføretaket utan å få svar, og 
Fellesnemnda ber om at eit slikt møte kjem i stand i nær framtid. 
 
 

PS 4/19 Høyring til Fellesnemnda - Samanslåing av Volda og Hornindal kommuner og 
regulering av bispedømegrense mellom Møre og Bjørgvin 

Administrasjonen si tilråding: 
 
1. Fellesnemnda meiner at ein skal vidareføre praksis med at bispedømegrensene følgjer 
fylkesgrensene, og at bispedømegrensa vert endra i tråd med endring av fylkesgrensa.   
 
2. Som følgje av tilrådinga om at bispedømegrensa vert endra, vil det vere naturleg at også 
prostigrensene vert endra, slik at grensa mellom Nordfjord prosti og Søre Sunnmøre prosti også 
vert endra. Dette vil såleis bety at Hornindal etter 2020 vert del av Søre Sunnmøre prost, Møre 
bispedøme.  
 
3. Fellesnemnda legg elles til grunn at dei ressursar som Bjørgvin bispedøme i dag har i 
Hornindal, vert overført til Møre bispedøme, vidare at Hornindal sine ressursar i Nordfjord 
prosti vert overført til Søre Sunnmøre prosti. Dette for å sikre ei framleis gode kyrkjeleg teneste 
for innbyggjarane i Hornindal.  
 
 

Handsaming: 
Utdeling av dokument: «KFNV 5/2018: Høyring – samanslåing av Volda og Hornindal 
kommunar og regulering av bispedøme mellom Møre og Bjørgvin.» 
 
Utdeling av dokument: Vedtak i Kyrkjeleg fellesnemnda for Nye Volda i ovannemnde sak. 
 
Margrete Bjerkvik med framlegg om å byte ut punkt 3 i administrasjonens framlegg til vedtak 
med den kyrkjelege fellesnemnda sitt vedtak i høyringsuttalen og gitt følgjande framlegg til 
vedtak:  
 

1. Møre bispedømeråd si grense skal følgje ny regionsgrense slik at Hornindal sokn vert 
ein del av Møre Bispedøme. 



2. Søre Sunnmøre Prosti si grense skal følgje ny bispedømegrense slik at Hornindal sokn 
vert ein del av Søre Sunnmøre Prosti. 

3. Kyrkjeleg fellesnemnd føreset at presteressursane som Bjørgvin bispedøme i dag har i 
Hornindal sokn (stipulert til 50% stilling) vert overført til Møre bispedøme og Søre 
Sunnmøre Prosti.  
Dette for å sikre framleis gode kyrkjelege tenester for innbyggjarane i heile det nye 
fellesrådsområde. 

 
Røysting: 
Det var 10 røysteføre i saka. 
 
Bjerkviks framlegg til tilføying til administrasjonen si tilråding fekk 10 røyster. 
 
Resten av administrasjonen si tilråding samrøystes vedteken. 

Tilråding i Fellesnemnd for nye Volda kommune - 10.01.2019  
1. Møre bispedømeråd si grense skal følgje ny regionsgrense slik at Hornindal sokn vert ein 

del av Møre Bispedøme. 
2. Søre Sunnmøre Prosti si grense skal følgje ny bispedømegrense slik at Hornindal sokn 

vert ein del av Søre Sunnmøre Prosti. 
3. Kyrkjeleg fellesnemnd føreset at presteressursane som Bjørgvin bispedøme i dag har i 

Hornindal sokn (stipulert til 50% stilling) vert overført til Møre bispedøme og Søre 
Sunnmøre Prosti.  
Dette for å sikre framleis gode kyrkjelege tenester for innbyggjarane i heile det nye 
fellesrådsområde. 

 
 

PS 5/19 Ordførarkjede for nye Volda kommune 

Administrasjonen si tilråding: 
 
Fellesnemnda tek stilling til Temakomiteen for nytt kommunenamn og heraldikk sitt 
framlegg til nytt ordførarkjede… 
 
 

Handsaming: 
Jørgen Amdam fremja slikt forslag til vedtak: 
 

1. Fellesnemnda sluttar seg til framlegget til nytt ordførarkjede. 
2. Fellesnemnda vil takke Temakomiteen for nytt kommunenamn og heraldikk for godt 

arbeid. Nemnda har no utført mandatet som vart gitt og den praktiske oppfølginga vert 
utført av administrasjonen. 

 
Røysting: 
Amdams framlegg til vedtak vart samrøystes vedteken. 
 

Vedtak i Fellesnemnd for nye Volda kommune - 10.01.2019  
1. Fellesnemnda sluttar seg til framlegget til nytt ordførarkjede. 



2. Fellesnemnda vil takke Temakomiteen for nytt kommunenamn og heraldikk for godt 
arbeid. Nemnda har no utført mandatet som vart gitt og den praktiske oppfølginga vert 
utført av administrasjonen. 
 

 

PS 6/19 Orienteringssaker 

 

OS 1/19 Grafisk profil trinn 2 - val av retning 

Grafia reklamebyrå møtte i Fellesnemnda for å orientere som dei tre retningsvala som dei har 
utarbeidd. Etter ein gjennomgang av konsepta, diskuterte Fellesnemnda kva for eit konsept dei 
ønskte å gå vidare med. Fellesnemnda konkluderte med at det var ønskjeleg å jobbe vidare med 
konsept nummer 3: «Digitale Volda – der teknologi og tradisjon møtest». 
 
Med dei tilbakemeldingane som Fellesnemnda ga, vil Grafia vidareutvikle konseptet og levere 
forslag til endeleg produkt i samsvar med framdriftsplanen. 
 
 

OS 2/19 Forslag om ny prosess til slagord for Nye Volda kommune 

Saka om nytt slagord vart sett i samanheng med sak OS 1/19. 
 
Grafia reklamebyrå ville ikkje leggje føringar på kva nye Volda kommune sitt slagord skulle 
vere, men gav si objektive meining om at slagord og profil bør samsvare. Fellesnemnda 
konkluderte derfor med at om ein skal lage eit slagord for kommunen bør dette harmonisere med 
kommunens profil og må eventuelt seie noko om nye Volda kommune sin identitet. 
 
 

OS 3/19 Oppseiing av samarbeid om felles kommuneoverlege. 

Prosjektleiar Rune Sjurgard presiserte for Fellesnemnda at avtalen no vert sagt opp, men at det 
ikkje er avklara om ein skal samarbeide om ordninga gjennom reforhandlingar eller om 
kommunane må ha eigne ordningar. Dette vil bli avklara så tidleg som råd. 
 
 

OS 4/19 Ekom-samband mellom Volda rådhus og Smia på Grodås 

Prosjektleiar Rune Sjurgard orienterte om at det i første omgang er mest kritisk å få på plass 
fibertilknyting mellom Volda rådhus og kommunehuset Smia. Det vil bli lagt til rette for 
avtappingspunkt på fibertilknytinga på denne strekninga. Prosjektleiaren ser derimot at 
administrasjonen ikkje har kapasitet til å følgje opp vidare utbygging frå avtappingspunkta på 
noverande tidspunkt. Denne prosessen vil bli ta opp att i etterkant av kommunesamanslåinga. 
 
 



OS 5/19 Konkurranse - økonomisk utgreiing - grensejustering mellom Volda og Ørsta 
kommunar 

Prosjektleiar Rune Sjurgard opplyste om dette er ein konkurranse som både Ørsta og nye Volda 
er ansvarlege for. Konkurransegrunnlaget for den økonomiske utgreiinga er sendt ut til tre 
aktørar. Tilboda skal vere sendt inn innan 15. januar. 
 
 

 

Møtet slutt: 17:09 

Rett utskrift, 
Volda kommune, samfunn og rådgjeving 
11.01.2019 

Joakim Rødven 
Sekretær


